

State budgetary institution of health care of the Astrakhan region "Regional cancer clinic»

№ 01-25 / 1025 May, 31 2018

EXPERT REPORT

In accordance with the letter of the Ministry of Healthcare of the Astrakhan region, dated March 29, 2018 № 02-08-15-04716 an expert evaluation of the original domestic innovative ointment under the trademark BIOINTEGRA (Declaration of Conformity of the EAEU # RU D-RU.AP02.B.03987 and Certificate of Conformity # ROSS RU.FD83.P02142 for HS Code-3304990000) was conducted to determine the possibility of its' implementation on the territory of Astrakhan region within international project BIOINTEGRA.

The ointment contains the following pharmacologically active substances: amorphous mineral complex of Mg-Zn-GAP with an antimicrobial bacteriostatic impact, that regenerates skin tissue; turpentine salve – a natural substance that improves skin trophic, hyaluronic acid - helps to restore the structure of the connective tissue of the skin. Polyethyleneglycol of two types is used as the basis of the ointment for stabilization of active components.

Thus, BIOINTEGRA ointment is a versatile modern high-technology means, obtained in combination of traditional and innovative advanced scientific results of the modern international healthcare cluster aimed for achieving of effective quality in the field of health-saving technologies, which is confirmed by the international expert community.

The results obtained under evaluation of BIOINTEGRA ointment allow us to recommend its' widespread implementation within the international project BIOINTEGRA in the region with the development of a program for the rehabilitation of cancer patients.

The chief non-staff oncologist of the Ministry of Healthcare of AO,
Candidate of Medical Sciences,
The Chief Physician of SBIHC AO RCC - S. G. Juwalyakov



ГОСУДАРСТВЕННОЕ БЮДЖЕТНОЕ
УЧРЕЖДЕНИЕ ЗДРАВООХРАНЕНИЯ
АСТРАХАНСКОЙ ОБЛАСТИ
«ОБЛАСТНОЙ ОНКОЛОГИЧЕСКИЙ
ДИСПАНСЕР»

Б. Алексеева ул., д.57, Астрахань, 414041
Тел./ факс (8512) 45-92-01 e-mail:
ood85@mail.ru ОКПО 01917255, ОГРН
1023000865425 ИНН/КПП
3015012445/301501001

Зр. Об. Пр. № 01-25/1025

ЭКСПЕРТНОЕ ЗАКЛЮЧЕНИЕ

В соответствии с письмом Министерства здравоохранения Астраханской области от 29 марта 2018 года № 02-08-15-04716 была проведена экспертная оценка оригинальной отечественной инновационной мази под торговой маркой БИОИНТЕГРА / BIOINTEGRA имеющего регистрационный номер по требованиям Таможенного Союза ЕАЭС код ТН ВЭД ТС 3304990000 ЕАЭС N RU Д-RU.АП02.В.03987 и сертификат соответствия. РОСС RU.ФД83.P02142 с целью возможности внедрения на территории Астраханской области международного проекта BIOINTEGRA.

Мазь содержит фармакологически активных действующих вещества, аморфный минеральный комплекс Mg-Zn-ГАП, восстанавливающий кожные ткани с противомикробным бактериостатическим эффектом, терпентиновый бальзам природное вещество, улучшающее трофику кожи, гиалуроновая кислота способствующая восстановлению структуры соединительной ткани кожных покровов. Мазевая основа полиэтиленгликоли двух видов, в качестве стабилизатора для действующих компонентов. Таким образом, мазь BIOINTEGRA является универсальным современным высокотехнологическим средством, полученным в сочетании традиционных и инновационных передовых научных результатов современного международного кластера здравоохранения направленного на достижение результативной качественности в области здоровьесберегающих технологий, что подтверждено международным экспертным сообществом.

Полученные нами результаты по оценки мази BIOINTEGRA позволяют рекомендовать широкое внедрение международного проекта BIOINTEGRA на территории области с разработкой программы по реабилитации онкологических больных по направлению применения инновационных здоровьесберегающих технологий в области онкологии.

Главный внештатный онколог МЗАО,
кандидат медицинских наук,
главный врач



С. Г. Джуваляков